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§ 10  
Interpellation om graden av saklighet i Karin 
Wanngårds interpellationssvar till ledamöterna i 
Stockholms kommunfullmäktige (nr 2017:12) 
Dnr 107-759/2017 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Rickard Wall (-) har ställt en interpellation om graden av 

saklighet i Karin Wanngårds interpellationssvar till ledamöterna i 

Stockholms kommunfullmäktige. Kommunfullmäktige beslutade 

den 15 maj 2017 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Rickard Wall, borgarrådet Wanngård och Per 

Ossmer. 

 

 

§ 11  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 13 – 28 för 

år 2017. 

 

 

§ 12  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

Nr. 2017:29 av Markus Nordström (M) om underskotten i 

Stockholms skolor. RIV 

Dnr 107-1706/2017 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 
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§ 13  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Bo Sundin (M) ställer en fråga om stadens ansvar för den 

planerade idrottshallen i Hagastaden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om markanvisning i Hagastaden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga. När skall vi få en fungerande 

sophämtning? 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Christina Linderholm (C) ställer en fråga om kulturbidrag. 

 

Borgarrådet Räihä (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om tryggheten på Sergels torg. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om borgarrådens närvaro. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Gulan Avci (L) ställer en fråga om sexuella trakasserier. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 

  


